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ZAPISNIK

  

Izredne seje upravnega odbora Društva zbirateljev sciurus, ki je bila 19. 05. 2010 ob 20. uri v
gostilni Avguštin, v Radovljici.

  

  

Navzoči člani UO: Branko Maček, Miloš Zupan, Peter Kramar, Alojz Mihelčič, Rok Rozman.

  

Navzoči ostali člani: Branko Ban, Fojž, Uroš Tacar, Stane Kramar, 

  

Predlagan je bil sledeči

  

DNEVNI RED:

    
    1. Logotip društva  
    2. Kovnica kovancev  
    3. Razno  
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Ad1) Dogovorili smo se da bomo objavili razpis na društveni spletni strani in da bo le ta
objavljen in veljaven do 20.06.2010 . Peter Kramar bo razpis obesil na spletno stran društva..
Izdelek bo izbrala komisija, katero sestavlja upravni odbor društva.

  

SKLEP 1.1: Razpis je veljaven do 20.06.2010. 

  

SKLEP 1.2: Avtor izbranega logotipa društva prejme nagrado v višini 100 EUR bruto.

  

Ad2) Za pridobivanje sredstev s strani občine za kovnico kovancev je potrebno nujno pridobiti
ponudbe, ki so osnova za finančno konstrukcijo. Tako bodo prisotni le te poskusili pridobiti pri
posameznih orodjarjih do naslednjega srečanja.

  

Ad3) Pod razno se je razvilo nekaj razprav:

  

a) Fojž je predlagal, da bi člani sami prispevali za kovnico ter nato denar pridobili nazaj s
prodajo spominskih kovancev. 

  

b)    Rok je predlagal, da se gre takoj po izbiri logotipa v izdelavo lastnih znamk.    

  

c) Vsi prisotni so opozorili, da je potrebno pobrati članarine vseh obstoječih članov, ter privabiti
nove udeležence srečanja k včlanitvi v društvo.

  

Seja je bila končana ob 21.00 uri. 

  

 Zapisal:
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Rok  Rozman

  

Predsednik UO

  Rok  Rozman  
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